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Besvarelse af spørgsmål 128 alm. del stillet af Erhvervs-, Vækst- og 
Eksportudvalget den 6. december 2012 efter ønske fra Dennis Flydt-
kjær (DF).

Spørgsmål:
Vil ministeren oplyse, hvilke bredbåndshastigheder der ligger til grund 
for ministeriets løbende overvågning af, om Danmark er på vej til at op-
fylde regeringens bredbåndsmålsætning for 2020, altså om det er de mar-
kedsførte eller faktiske opnåede hastigheder?

Svar:
Udviklingen i forhold til regeringens bredbåndsmålsætning om adgang til 
100 Mbit/s til alle husstande og virksomheder i 2020 følges i den årlige 
kortlægning af bredbåndsdækningen i Danmark. Bredbåndskortlægnin-
gen belyser den beregnede dækning af forskellige bredbåndshastigheder, 
heriblandt 100 Mbit/s.

Bredbåndskortlægningen viser tilgængeligheden af de faktiske opnåelige 
hastigheder. Kortlægningen er baseret på indberetninger fra ejerne af 
bredbåndsinfrastrukturen. Selskaberne skal indberette de hastigheder, 
som husstande og virksomheder vil kunne få under normale omstændig-
heder. I de fleste tilfælde vil de indberettede hastigheder være baseret på 
beregninger, hvorfor de vil kunne afvige fra den hastighed, forbrugeren 
oplever. Bredbåndskortlægningen baserer sig således ikke på de markeds-
førte hastigheder.
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